
Geachte leden van de raad. Mijn naam is Harry Gubbels en ik sta hier als 
voorzitter van de in februari 2022 opgerichte energie coöperatie Energie 
Collectief Vught, kortweg ECV. 

Het ECV is vanuit MKB Vught op initiatief van Jef Gorissen (byMinga) 
opgezet. Binnen het ECV werken op dit moment 11 lokale bedrijven en 
organisaties samen. 

Het doel van de samenwerking is het gezamenlijk ontwikkelen en realiseren 
van duurzaamheidsprojecten op het gebied van energie. 
 
Hier kijkt ECV nadrukkelijk naar nieuwe innovaties voor energieopslag, 
warmte opwek, (kleinschalige) windenergie en waterstofgas. 
 
Medio 2024 zijn er gesprekken op initiatief van de gemeente Vught geweest 
voor de opzet van een energie gemeenschap.  

Wij zijn één van de organisaties die gevraagd zijn om toe te treden tot deze 
energie gemeenschap. De gedachte sluit meer dan goed aan bij de visie van 
ECV.  

De diverse energie coöperaties in de gemeente Vught hebben min of meer 
dezelfde doelen namelijk het zoveel als mogelijk lokaal opwekken en ook 
gebruiken van zon en of wind energie.  

Hierbij is opslag van duurzame energie een belangrijk aandachtspunt, zeker 
gezien de netcongestie én overschot aan hernieuwbare energie op 
verschillende momenten van de dag. 

ECV staat open voor alle beschikbare en toepasbare duurzame 
energiebronnen.  

Zon op daken heeft de voorkeur en hoogste prioriteit vanuit de gemeente 
Vught. Om hierin stappen te kunnen maken ziet ECV graag dat er soepeler 
wordt omgegaan met het verlenen van vergunningen voor bijv. carports of 
overkappingen en laadpleinen. 

Helaas krijgen we momenteel signalen dat  zonnepanelen steeds vaker 
uitgezet moeten worden vanwege netcongestie. Daarmee zijn we door de 
tijd al weer ingehaald en het blijkt dat zonnepanelen momenteel financieel  



niet rendabel meer zijn. Dat geld dus ook voor zon op land en dat  heeft 
tevens als nadeel dat kostbare en steeds schaarser wordende 
landbouwgrond enkelvoudig gebruikt wordt . 

Windmolens zijn momenteel de meest interessante investeringen met de 
meeste energie opwek. We realiseren ons  wel welke nadelen daaraan 
verbonden zijn en dan heb ik het over slagschaduw, geluid, natuurimpact 
zoals vogels die sneuvelen en het visuele aspect.  

De missie van het ECV is om met respect voor de omgeving, mens, dier, 
natuur en milieu, duurzame energie op te wekken én te leveren aan alle 
bedrijven en inwoners van onze gemeente, waarbij iedereen kan én mag 
participeren, onafhankelijk van de grootte van de portemonnee. 

Het ECV doet dit vanuit de visie dat:  

a. bedrijven een onmisbare schakel vormen in de energie- en 
warmtetransitie. 
b. het ECV een sterke gesprekspartner voor de gemeente is. 
d. er door samenwerking schaalgrootte kan worden gecreëerd, 

gezamenlijke financiering worden verkregen en operationele kosten 
worden verlaagd. 

 
Zo hebben we in de afgelopen twee jaar 905 Mega Watt uur aan opwek 
gerealiseerd middels zon op bedrijfsdaken bij de aangesloten bedrijven. En 
bijvoorbeeld ook meegedacht in gedeeltelijke elektrificatie van 
transportvoertuigen middels e-trucks en bijhorende laadfaciliteiten. 

Hiermee bereiken we dat: 

- er sprake is van handhaving van een lagere en stabielere energieprijs. 
Dit is belangrijk voor de concurrentiepositie van onze lokale 
bedrijven; 

- we minder afhankelijk zijn van de grillen van de energiereuzen en de 
daaruit voortvloeiende marktprijzen; 

- we een goed signaal naar klanten en/of opdrachtgevers geven dat we 
duurzaamheid uitstralen en omarmen en laten we zien dat we 
maatschappelijk betrokken zijn; 



 

Vanuit het ECV denken wij een grote toegevoegde waarde te kunnen hebben 
in de uitdaging van de vorming van de energie gemeenschap en hopen u als 
raad hierin inzicht te hebben gegeven! 

 

 




